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1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlés tájékoztatta a megjelenteket a szakosztályi 

SzMSz kidolgozásának állásáról, illetve az ezzel kapcsolatos gondokról és
tisztázásra váró feladatokról, helyzetekről.  
A témáról való „kollektív töprengés” után a következő gondolatok körvonalazódtak: A
VGKB Szakosztály tagja az a MEE-tag, aki érdeklődik a szakterületeink iránt. A 
munkák konkrét szervezésében és lebonyolításában részt vállalók az ú.n. „aktív
tagok”, a többiek az u.n. „érdeklődő” tagok. A Fogyasztói szakosztály esete
rávilágított olyan rendezetlen kérdésekre, mint pl. a vezetőség választása, díjazás, 
szervezeti átalakulás stb., amelyek  szabályozott demokratikus eljárás szerint kell,
hogy történjenek. Az érdeklődő tagok nagy száma és földrajzi megoszlása miatt nem
célszerű a MEE választási rendszeréhez hasonló párhuzamos „bürokratikus” 
rendszert kiépíteni, mivel véleményünk szerint az egyesületi tagok elsősorban
szakmai érdeklődésből csatlakoztak a MEE-hez.  Miután a szakosztályhoz nem lehet 
regisztrálni, de bizonyos kérdésekben (pl. vezetőség-választás, díjazás, stb.) 
időnként dönteni kell, ennek kimunkálása elengedhetetlen. Az érdeklődő tagság nagy
száma és földrajzi megoszlása nem teszi lehetővé hagyományos, országos
„szakosztály közgyűlés” tartását. Elvileg meg lehet oldani a „legalizálást” levélben,
vagy e-mailben történő válaszadással is, de ennek költsége és a megkérdezettek
pontos számának gyakorlati meghatározása bizonytalan. Másrészt viszont nem
mondhatunk le az „országos lefedettségről” sem, hiszen az aktiv  szakemberek
jelentős része vidéki és részt vesz munkánkban mint pl. előadás vándorgyűlésen, 
szakmai napon, cikk írása Elektrotechnikában stb. Egyik lehetőség az volna, hogy
létrehozzuk az érdeklődő tagságnak egy kisebb, legalizáció (döntéshozó, választó)
szempontjából kezelhető „halmazát”, amely az aktív tagságra épül, de nem zárja el a 
lehetőséget senki elől, az aktív szakosztályi szerepléshez, munkához. (Ezzel
tulajdonképpen visszacsempésznénk egy fajta regisztrációt?). Úgy tűnik, hogy egyes
kérdésekben a MEE közgyűlésnek célszerű dönteni.  
Elhangzott észrevételek: 
Mindenkitől meg kellene kérdezni, melyik minőséget választja. Erősíteni kellene a
vidéki kollégák és főleg a fiatalok bevonását azzal a nem titkolt céllal, hogy alkalmas
időben legyen kinek átadni a stafétabotot.   
Minden rendezvényünkről, eseményünkről minden érdeklődő értesítést kap azon 
kívül, hogy a honlapról is tájékozódhat. Az értesítésnél az elektronikus levelezés van
előnyben.  Ha kérdőíves szavazásokat rendezünk, ez milyen módon történjék,
figyelembe véve a nagyszámú érdeklődőt, aktivistáink idejét és a mindkét irányú 
postaköltségeket. Meg kell kérdezni, mit vállal, milyen területen és helyileg hol akar
dolgozni. A mi szakmánk után érdeklődők valamelyik üzemi vagy területi szervezet
regisztrált tagjai és nyilván nem akarnak kimaradni szervezetük rendezvényeiről sem. 
Ők olyan helyzet elé állhatnak, hogy dönteniük kell: melyik vagy mindkét területen
kívánnak-e tevékenykedni. (Ennek ma sincs akadálya, lásd sok nyugdíjas aktív
kartársunkat.) Sokan nem értik teljesen a matrix – elvet, a kétféle „regisztráció” egy 
fajta „tudathasadást” okoz! 
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E kérdéseket gondolatébresztőnek szánjuk. Az ülésen megfogalmazódott
gondolatokat Kovács András főtitkár úrral és a többi szakosztállyal egyeztetjük. Ettől
eltekintve az alapokat az  SzMSZ-ben sürgősen szabályozni, majd azt elfogadtatni 
kell. A szövegtervezetet a szakosztály vezetősége hamarosan elkészíti, vitára
bocsátja. 
 

2. 
 

A szakosztály honlapját ismét fel kell újítani, a hírek ne legyenek „eldugva”. Rajta kell
lennie a programoknak. Tervezzük egy-egy cikk-kivonat, érdekes szakirodalmi 
tájékoztató vagy érdekes, közérdeklődésre számot tartó szakmai tapasztalatok
közlésének időnkénti elhelyezését is. 
 

3. A „Villamos kábelek és vezetékek” szakmai nap előkészítése jól halad. 12
előadástartásra érkezett jelentkezés ─ nem kis szervező munka árán. A közeljövő 
feladata a még apróbb hiányok tisztázása, az előadások kiválasztása, sorba-állítása 
és a felkérő levelek megírása, kiküldése. Gondoskodni kell a rendezvénynek a MEE
honlapján történő hirdetéséről és a Magyar Mérnöki Kamaránál az előadások 
meghallgatásához kapcsolódóan megszerezhető kreditpontok ügyében (felelős
dr. Szandtner Károly). 
Szorgalmazzuk az előadásoknak a honlapra-kerülését, a Vándorgyűlésen történő 
előadását, valamint szakcikkek megjelentetését az Elektrotechnikában. 
 

4. Lieli György titkár úr beszámolt az Elnökség  2009. január 21-ei ülésén történtekről. 
 

5.  Horváth Zsolt úr, aki a szakosztály képviselője a Gazdasági Bizottságban, vállalta a
szakosztály pénzügyeinek nyilvántartását, intézését. 
 

6. Az ez évi díjjavaslatok beküldésének határideje: február 28. 
A jelenlévők a következő javaslatot állították össze: 
Elektrotechnika Nagydíj: Dr. Retter Gyula 
Bláthy  díj:                        Dr. Szandtner Károly 
Életpálya díj:   Kiss Kálmán 
Liska díj:                          Dr. Madarász György 
 
Kérjük tisztelt Kollégáinkat, hogy a fentiekkel egyetértő és/vagy egyéb javaslataikat a
titkár részére küldjék el február 26-áig, mellékelve a szükséges indoklás anyagát is.
(A MEE díjszabályzata a honlapon megtalálható). 
 

7. Dr. Madarász György úr tájékoztatott arról, hogy megindult a Környezetvédelmi és
Vízügyi Minisztérium által kezdeményezett, az SF6 gázzal dolgozók képzésével
kapcsolatos szakértői munka. 
 

8. A következő ülésünk március 17-én 16:00 órakor lesz a 309 sz. helyiségben. A 
fontosabb témák: SzMSz, „kábelnap”, ElektroSalon kiállítás, vándorgyűlés, szakmai
kirándulás, pénzügyek.  Kérjük a felvetett kérdések átgondolását és felvetését. 

 
 
 

Lieli György 
titkár 

 
 
 


